
Občinski komite ZKS

Kakšno
informiranje
v prihodnje?

Problemska konferenca CK ZKS bo
posvečena idejnopolitičnim vpraša-
njem nadaljnjega razvoja javnega in-
formiranja in komuniciranja ter nalo-
gam zveze komunistov na tem področ-
ju. Seveda mora biti v ospredju vseh
razprav od osnovnih organizacij ZK do
CKZKJ vprašanje, kakšno informiranje
v prihodnje želimo.

Iz razprav o tem področju v osnovnih
organizacijah ZK je razvidno. da ko-_
munisti v ospredje dajejo borbo proti'
vsakršnemu zapiranju virov informira-
nja in restrikcijam. Seveda, sedanji po-
ložaj zahteva nadaljnjo demokratizaci-
jo, javnost dela in odločanja, kar se
mora odražati tudi v sredstvih javnega
obveščanja. Zato je potrebno na pro-
blemski konferenaci opredeliti predv-
sem pomen in vlogo javnega informira-
nja in komuniciranja v prihodnjem ob-
dobju oziroma v razvoju socialističnega
samoupravljanja. Skladno s tem je po-
trebno spregovoriti o kadrovski poiitiki v
sredstvih javnega obveščanja,
vključno z odnosom do permanent-
nega strokovnega in idejnopolitičnega
izobraževanja novinarjev. Treba je
resno spregovoriti o nekaterih vpraša-
njih poslanstva in delovanja občinskih
glasil v Ljubljani, njihovi vsebinski za-
snovi ter bralnosti. Prvi pogoj za ure-
sničitev pričakovanj napredka tega
pomembnega* segmenta družbenega
življenja je na vsak način sistemsko
urejanje materialnega položaja sred-
stev javnega obveščanja.

Nadaljnja diferenciacija v uredniš-
tvih je eno od vprašanj, na katero
opozarjajo komunisti v svojih razpra-
vah. Na konferenci bi področje javnega
informiranja in njegovo vlogo morali vi-
deti in obravnavati v kontekstu celot-
nega političnega sistema.


